



ÖSTERGÖTLAND

Protokoll styrelsemöte 2021-06-03

Plats: Teams

Närvarande: Krister Andersson, Bengt Dahl, Cissi Einarsson, Anders Johansson, Frank Lindström, Tobias Malm, Sebastian Mattsson, Jan Persson

Frånvarande: Clarence Arnstedt, Anurak Sawatdee Frida Axén (revisor)

§ 1 Mötets öppnande

Ordföranden öppnade mötet och hälsade välkomna till detta möte
Anders valdes till justeringsman till det här mötet

§ 2 Godkännande av dagordning

Dagordning godkändes

§ 3 Föregående protokoll

Inget att anmärka på eller några problem

§ 4 Ekonomisk rapport

Kassören redovisade ekonomin fram till nu.
Raceland och buffarna är betalda

§ 5 Inkommen post

Corona restriktioner från riks har inkommit.
Diskuterades och beslutades att dom kommer att gälla vid arrangemang

§ 6 Manusstopp

Manusstoppet missades och nästa är 2 Aug

§ 7 MCT

Mct har flera aspiranter som är redo att klara examination och kommer att skickas vid nästa tillfälle.

Flera grusinstruktörer kommer också att skickas på instruktörskurs.

12-13 kör Smc riks på Sviestad och intresset är stort från våra instruktörer och aspiranter att hjälpa till.

§ 8 Sociala medier

Nya hemsidan är lanserad och jobbas med intensivt för att komma i fas och lära sig alla funktioner.

Alla e-post konton är uppdaterade och klara.
Cissi och Krister kommer att ta över Facebook och Instagram då inte Sebastian hinner med.

§ 9 Styrelsen

Planering för årsmöte i höst. Och som tidigare punkt så kommer Sebastian trappa ner på grund av nyinkomna stora uppdrag.
Då kommer Cissi och Krister ta över dom bitarna.
Men som vanligt hjälps alltid hela styrelsen åt där det behövs.

§ 10 Aktiviteter

Ja nu blir det lite enklare att genomföra kurser Anders fick i uppdrag att ta fram kursdagar/kvällar med knix. 16 Juni genomförs den första men det kommer att bli en hel del kurser framöver så håll koll på sociala medier.
Medlemstouringen som Frank lämnade ett mycket bra förslag på klubbades och kommer att genomföras 20-22 Aug

§ 11 Övriga frågor

Buffar kom med svagt tryck och kommer att göras om.
Nyckelskåp ska inhandlas till Raceland så inte så många nycklar behöver vara ute.
Profilkläder beslutades att köpas in från webbshopen när vi vet vad vi vill ha.

§ 13 Nästa möte

24 juni kl 18 Tobias fixar teams och bjuder in till mötet

§ 14 Mötets avslutande

Ordföranden tackade för deltagandet och avslutade mötet.

.....
Ordförande

Bengt Dahl

.....
Mötessekreterare

Krister Andersson

.....
Protokollsjusterare

Anders Johansson